
Cralo splsa: J../, "St:" IRlglltr. znaeka: 

Ina' alehota 
DDIID: - 9 -01- lUl' Iulol·t1~VYIIrDIJ8_liDCJi: .ar-Sfli1iI-lvllY 

•.,.atndBko"0, Ii loIvnka UII, Pr8IuY - SaIv.. 
PrRohy:ilia 11.Dl2D14 0 UO l1li. 
EYldanEn611slo doilel polly: 

Zapisnica c.l - 5/2014 

Pritomni: podfa prezencnej listiny 
Program: 1. Otvorenie a privitanie hosti 

2. Poziadavky a pripomienky obcanov 
3. Poziadavky a pripomienky poslancov 
4. Zaver 

7( 60au 1: Otvorenie a privitanie hosti 

Zasadnutie otvoril a vie dol predseda VMC 5 lng. Cudovit Malaga. Na zasadnuti privital 
poslancov za VMC 5, zastupcov jednotlivYch sekcii MsU a pritomnych obcanov. V uvode 
poprial vsetkym obcanom mestskej casti Solivar, Sol'mi Bana a Svaby v roku 2014 pevne 
zdravie a uspechy a mestskej casti napredovanie. 

7( 60au 2: Poziadavky a pripomienky obcanov 
p. Weber (ul. Suvorovova c.6) 

- prisiel nas informovaf (hoci sa to netyka nasej mestskej casti), ze mesto urobilo nevyhodnu 

zmluvu a teraz pride 0 700 00,- €. Tuto informaciu sa docital v novinach presovske ECHO 

12.12.2013. Ide 0 IUku pri Kolmanke. Primator mesta vsetko "hodil" na poslancov, ale on je 

statutar a dokonca aj pravnikom. Byvaly primator bol trestany a sucasny si robi co chce . 

Panovi Weberovi poslanci podali podrobne informacie k danej problematike. 

p. Bindasova (ul. Kysucka c.3) 

- prisla sa informovaf, ako sa bude d'alej postupovat' pri realizacii Kysuckej ulici. Podl'a jej 

nazoru existujuci projekt nevyriesi situaciu a problem obyvatel'ov. Neznizi to pocet aut 

prechadzajucich cez Kysucku ulicu, aj ked'tam bude len 30 km/h. 

Predseda VMC lng. C. Malaga informoval pritomnych s projektom a casovym horizontom 

realizacie ukl'udnenia dopravy na ul. Kysuckej . Po urCitej dobe sa urobi analyza 

a zhodnotenie funkcnosti tohto projektu . 

p. Lipka (ul. Kysucka c.23) 

- prisiel sa informovaf ohl'adom Kysuckej ulici a tlmocil, ze projektom pokryjeme len ukl'udnenie 
dopravy, ale nie jej vyriesenie. Konstatoval, Ze bezpecnost' tam nastane, ale koncentracia aut bude 
zrejme ta ista. 

p. Krucay (ul. Lesnicka c.62) 

- prisiel nam povedat' jeho nazor, ze sa postavil siroky most cez Sol'ny potok. Je to obrovske 

"mostisko" a py-tal sa, ci sa tam niekedy za mostom bude robit' jarmok, alebo ine kultUme 

akcie resp. podujatia. Predsedom VMC bola podana informacia k danej otazke a nazoru. 


p. Straka (ul. Janackova c.ll) 

- prisiel "urgovat'" ohl'adom futbalu a vystavbe futbaloveho stadi6na na Solivare, aby sa 

v novom roku nezabudlo na tuto stavbu a vystavba sa financne podporila. 
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Dalej informoval, ze vcasH Ticha dolina, ktora patri pod kataster PreSOv a uz tam je 7 
obyvanych domov nie je rozsiremi MHD. Aj do tejto casti Presova by mala chodit' MHD. 

'l( 6od'u 3: tPoziad'o:vR;y a pripomienR;y posfancO'V 
7(ziad'osti ~/16769/2013 -setae ~af£ O(It£. ~~. 

Ziadame dopraeovat' podklady k vystavbe garaze na parcele c. KNC 297517, 2975/8, 2975/9 
k.u Solivar, lokalita VI. Jamickova. 

VMC sa zucastnila aj p. Oravcova Blanka Ing., ktora zastupuje firmu euroA WK, 
spol.s.r.o ako prokurista. 

Prisla sa opymt' a informovat' ohl'adom pristreskov na MHD, ktore by sa mali v blizkej 
buducnosti postavit'. 
Vybor mestskej casti 5 iiada, aby pristresky sa postavili na: 

1., VI. Solivarska, kino Prameii smer na zeleznicnu stanicu 

2., VI. Kysucka pred krizovatkou s ul. Smetanovou smer na L. Novomestskeho 

3., VI. Jesenna pri kaplnke sv. Jana 

4., VI. Chalupkova pri kruhovom objazde smer z KE na Svaby 


- Poslanci VMC 5 ziadaju, aby sa d'alej pokracovalo v uzemnom konani - Chodnik 
s VO na Solivarskej ulici smerom k HM Tesco. 

Z podprogramu 7.1. zo sumy uddba MK - dopravne znacenie 100 000,- € Irozpocet 
mesta na rok 20141 ziadame, aby sa vyClenili financne prostriedky na Kysueku 
uUeu na vodorovne znacenie. 
Ziadame vyzvat' Slovenske teehnieke muzeum v Kosiciaeh ako spraveu objektov 
NKP Solivar 0 zabezpecenie cM.trajuceho objektu byvaIeho skladu soli - Komory tj. 
zabezpecenim oplotenia a umiestnenim oznacenia po obvode objektu Zakaz vstupu 
- zivotu nebezpecne ! 
Priecelie mura fasady byvalej sedlovej strechy sa v casti od Sol'neho potoka zaCina 
nebezpecne vyklanat' a hrozi zrutenie murovaneho cela . 
Taktid neustale dochadza k rozkradaniu medenej krytiny na budove byvalej koniarne 
na ul.Zlatobanskej, ktonije v spnive Presovskeho samospnivneho kraja ,je potrebne 
vyzvat'vUe PSK k zabraneniu a pokracovaniu tohto stavu. 

'l( 6od'u 4: Ztiver 

Predseda VMC 5 Ing. Eudovit Malaga pod'akoval vsetkym pritomnym za ucast' na zasadnuti 

VMC. 

Najblizsie zasadnutie VMC c. 5 bude v pondelok 3.02.2014 v zariadeni PKO na ulici 

Svabskej c. 26 so zaCiatkom 0 18.00 hod .. 


f::tJ 

Ing. r.udovil Malaga 

predseda VMC 5 
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